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Seniorbofællesskabet Hjorteparken 

Bestyrelsesmøde nr. 56 

Dato: 15. januar 2024  Sted: Fælleshuset  kl.: 19:00 

Referent: Merete 

Afbud:  __________________________________________________________ 

Referat 

1. Godkendelse af dagsorden: Dagsordenen blev godkendt 

 

2. Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde nr. 55: Referatet blev godkendt 

 

3. Formanden, orientering og drøftelse 

1. Orientering vedr. 5-års eftersyn: DAB har modtaget Byggeskadefondens rapport fra 

ingeniørens gennemgang af HP og har sendt rapporten videre til AMU/OK fonden og 

Bjarne. Anders og Bjarne har hidtil kørt sagen alene, men AMU har foreslået, at vi skal 

involvere Neil Persson, der er tidligere bygherrerådgiver for MW Arkitekter på sagen, som 

bygherrerådgiver i forbindelse med 5-års eftersynet. Planen er at AMU fremsender BSF’s 

rapport til Neil, hvorefter Neil og Bjarne udarbejder en supplerende mangelliste til mødet 

med Skjøde den 23.1.24.  

Evt. anmeldelse af krav om udbetaling af garantibeløb til Skødes garantiselskab skal ske 

inden den 6. april 2024. 

2. Orientering vedr. installation af nye målere teknik og varmeudfordringer i HP:  Elektriker 

har installeret den ny Elmåler fra Brunata inden Jul, for at vi kan måle Elforbruget til 

jordvarmeanlægget alene. HP har selv måttet betale udgiften til elektriker på ca. 3.600 kr. 

da den ikke var indeholdt i Brunatas tilbud. Vand og energimålere til måling af varmt vand 

og varme bliver først monteret den 24.1. af VVS-firma. Her var monteringen heller ikke 

indeholdt i tilbuddet fra Brunata, hvilket Brunata dog efterfølgende har meddelt de tager 

på deres kappe, fordi de har begået en fejl i deres tilbud. Vi har derfor ikke fået monteret 

alle målere vedr. Jordvarmeanlægget inden 1.1.24 som lovet, hvorfor vi skal have drøftet 

med Brunata og DAB, hvordan de vil lave et samlet energiregnskab for 2024. Bjarne 

oplyste at den 24. januar vil der blive lukket for det varme vand i HP. Der vil blive sendt 

meddelelse ud herom. 

3. Orientering vedr. ejendomsskattesag: Bjarne har talt med sagsbehandler i 

Skatteankestyrelsen, der oplyser at hun forventer at jeg modtager noget fra dem i januar 

vedr. skatteankesagen. 

4. Orientering vedr. bevilling til lade standere: Vi har fået bevilget 25.000kr til 2 lade 

standere fra Social og Boligstyrelsen. Vi skal have indhentet tilbud og indsendt 

dokumentation senest den 15.jun 2024. Kjeld arrangerer et møde med en kyndig person 

der selv har været involveret i etablering af EL standere for at få gode råd. 
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5. Orientering vedr. evt. etablering af ny lade stander til el-bil: Vi arbejder på sagen og HP12 

vil blive orienteret om planen.  

6. Orientering om arbejdet i bygningsgruppen:  I forbindelse med Søren Nymarks sygdom, 

er det Frank og Bjarne G man skal kontakte hvis man har problemer i bebyggelsen. 

7. Orientering vedr. OG: Der er sparet penge op i OG, Bjarne orienterede at der er flertal for 

at pengene ikke kommer i vejfonden. Driften af HP`s hæk imellem legepladsen og 

parkeringspladsen er nu overgået til OG´s gartner Jimmy, der vil plante nye planter, hvor 

der mangler planter. Ligeledes udføres der stubfræsning i vores naturområde af Jimmy. 

8. Orientering vedr. hækplanteprojekt: Projektet er udsat pga. vejret. 

9. Evt. 

9.1. Ansøgning om fritagelse af Elafgift vedr. varme: Bjarne har rykket DAB den 15.     

december 2023 for nyt i sagen ang. ændring af BBR-kode. 

9.2  Snerydning: I forlængelse af den megen sne og frost over de seneste uger, og 

efterfølgende klager fra beboere, hvor vi selv har bestilt og betalt Jimmy til at foretage 

en ekstra snerydning af brandveje, stier og P-pladser i HP, har bestyrelsen drøftet om vi 

fremadrettet skal have justeret betingelserne for snerydning og saltning både i 

Hjorteparken og i OG. I den forbindelse har det netop været drøftet i OG, at der skal 

laves oplæg til nyt udbud vedr. snerydning mv. inden den kommende sæson.  

I forlængelse heraf har vi i bestyrelsen også drøftet hvad vi selv har ansvaret for i 

Hjorteparken, herunder snerydning og saltning i og ved vores affaldsstationer, hvor det 

kan blive meget glat. I den anledning blev det foreslået at der bevilges salt og spande til 

affaldsstationer, hvorefter der opfordres til at beboere selv laver planer for rydning og 

saltning omkring ”egen” affaldsstation. 

10. Evt.  

 

10. Bestyrelsesmedlemmer, orientering og drøftelse 

1. Kasserer orientering om status på arbejdet – hvad er vi i mål med og hvad skal der 

arbejdes videre med.: Kasseren har endelig fået sit betalingskort. Det er endnu ikke 

lykkedes at komme ind på DAB´s Bestyrelsesportal. Når dette er på plads, skal der holdes 

møde vedr. brugen af denne og vurdering af kontoplanen.  

2. Webmaster/webgruppe orienterer om status på opdatering mv. af hjemmeside.: Kjeld 

orienterede at hjemmesiden har været nede. Han måtte bagom systemet og gennemgå det 

en for en. Afventer den sidste hjælp fra en web ekspert. Når dette er på plads, kan 

webgruppen begynde at arbejde. Bjarne vil gerne have en opdateret liste over alle 

password/adgangskoder til alt. Han har pt. en liste fra den gamle bestyrelse han gerne vil 

have opdateret. Bjarne bad også Kjeld om at oprette en mailadresse til bygningsgruppen 

(Bygningsgruppen@Hjorteparken). 

3. Andet – herunder mail fra KG fra den 10.1.2024. Emnerne er delvis behandlet på dagens 

møde.  

 

11. Sager til behandling 

1. Beslutning vedr. tilbud termofotografering - CB Group: Bestyrelsen har drøftet fremsendt 

tilbud fra CB Group vedr. termofotografering af udvalgte dele af HP’s boliger i relation til 
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tidligere drøftelser ang. energiforbrug i boliger. Bjarne har fået anbefalet at bruge CB 

Group til opgaven og fået et tilbud på følgende:  1) Alle 5 ”klyngehuse” termograferes 

komplet udefra (med fokus på gavle), 2) I 2 ”klyngehuse” udvælges 3 lejligheder, hvor vi 

foretager ”Termografi med undertryk”. Her termograferes komplet indvendigt (med fokus 

på utætheder og isoleringsgrad i forbindelse med lette facadepartier). Prisen for 

ovenstående er 9.000kr inkl. moms. Vi vil efterfølgende modtage en overordnet rapport, 

hvori de gennemgår observationerne. Denne rapport vil kunne bruges i forbindelse med 

vores 5 -års eftersyn med Skjøde. En enig bestyrelse godkendte opgaven og beløbet.  

2. Opdatering råderetsregler: Bjarne har modtaget og udsendt oplæg fra Klara/DAB vedr. 

Råderet til bestyrelsen. Bestyrelsen har aftalt at holde et separat arbejdsmøde om emnet 

den 24. januar kl.19:00 hvor oplægget bliver behandlet og gjort klar til fremlæggelse på et 

fællesmøde. 

3. Ansøgning fra Fest og Kultur vedr. 5-års fødselsdagen: Fest og kultur har ansøgt 

bestyrelsen om et beløb på 10.000kr til afholdelse af HP´s 5-års fødselsdag. Ansøgningen 

på 10.000kr blev enstemmigt vedtaget. 

4. Kommende møder: 

24.01.2024 Bestyrelses - arbejdsmøde 

05.02.2024 Fællesmøde 

19.02.2024 Bestyrelsesmøde 

19.03.2024 Fællesmøde 

26.03.2024 Bestyrelsesmøde 

01.05.2024 Bestyrelsesmøde 

15.05.2024 Fællesmøde 

 

7.   Eventuelt  

 


